



i. The project must be carried out according to the recommendations stated by consultant on the Environmental Impact assessment report page number 13-92.

i. يجب أن يتم تنفيذ المشروع وفقاً للتوصيات الواردة في تقرير التقييم الأثر البيئي على الصفحات 13-92 من التقرير.

ii. The Proponent must inform EPA, the date of commencement of the project activities.

ii. يجب على المتقدم إبلاغ وكالة حماية البيئة بالموعد المحدد لبدء أنشطة المشروع.

iii. In the event the project activity has not commenced within one (1) year from the date of issue, or if the duration of this Environmental Decision Statement has not been extended, this Environmental Decision Statement shall be considered null and void. In order to extend the duration of this Environmental Decision Statement, the Proponent shall write to the Minister for an extension according to Clause 14 of the 2nd Amendment to the Environmental Impact Assessment Regulations 2012.

iii. في حال لم تبدأ أنشطة المشروع في غضون سنة واحدة (1) من تاريخ إصدار القرار، أو إذا لم يتم تمديد مدة هذا القرار البيئي، فإن هذا القرار البيئي يعتبر باطلاً وبغير أثر. في حال تمديد مدة هذا القرار البيئي، يجب على المتقدم كتابة رسالة إلى وزير الموارد الطبيعية والبيئة للحصول على تمديد وفقاً للفقرة 14 من المادة 2 من اللائحة التنفيذية لرقعة التقييم الأثر البيئي لعام 2012.

iv. In the event the project activities has been delayed for more than one (1) year due to unforeseen circumstances, the Ministry shall

iv. في حال تأخر تنفيذ أنشطة المشروع لأكثر من سنة واحدة (1) بسبب ظروف غير متوقعة، فإن الوزارة ست



is the duration given to commence the project activities approved under this Environmental Decision Statement.

عمیرہ مدت سے شروع ہونے والے منصوبہ کے سرکاری کاموں کی مدت کا وقت ہے۔

xii. Once the project activities have started, the Proponent must inform the Environmental Protection Agency, the date of commencement of project activities.

xii. جب منصوبہ شروع ہو جائے تو متعلقہ ادارے کو اطلاع دینی چاہئے کہ منصوبہ کی سرکاری کاموں کی مدت کا وقت کب سے شروع ہوا ہے۔

Date of Issue: 1st November 2016

تاریخ: 01 نومبر 2016

Date of expiry: 1st November 2017

تاریخ: 01 نومبر 2017

Name: Ibrahim Naeem

نام: ابراہیم نعیم

Designation: Director General

مقام: ڈائریکٹر جنرل



Signature:

Ibrahim Naeem